
Společenství vlastníků třída Edvarda Beneše 574 

Zápis z výborové schůze konané dne 27.7.2020 

Účast výboru: JUDr. Rudolf Ježek, Milan Dufek, Ing. Karel Marek 

Hosté: Anders 

V Hradci Králové dne 27.7.2020 

Předmět jednání: 

1. Výbor projednal jednotlivé body usnesení ze Shromáždění vlastníků ze dne 17.6.2020 se 

zaměřením na plnění jednotlivých bodů usnesení. 

2. Jedním z bodů usnesení bylo prověření výměny osvětlení společných prostorů žárovek za 

úsporné. K tomuto bodu se písemně vyjádřil pan Houska. Pan Ježek informoval o jednání s firmou, 

která provádí výměny i u jiných SVJ na základě podnětu p. Molnára. Čekáme na nabídku. 

3. Výbor projednával úklid. Za výbor odpovídá za úklid Ing. Marek, který pozval paní 

Kaplanovou. Došlo k dohodě o termínech konání úklidu. Pan Marek byl pověřen k odstranění 

nedostatků, především dohody, kdo bude úklid vykonávat, platba, Cesorg. 

4. Výbor projednal další bod usnesení a to rozpočet na rok 2020. P. Ježek jednal na Cesorgu o 

předložení návrhu, kde bylo konstatováno, že tam jsou uvedeny položky „průběžné“, které tam 

nepatří v rozsahu cca. 1,3 mil. korun. Výbor bude postupovat dle schváleného rozpočtu. 

5. Výbor projednal provedení kontroly poklady za kterou odpovídá Ing. Marek. Kontrolu 

provede předseda kontrolní komise p. Anders a o výsledku bude informovat výbor. 

6. Byla projednána smlouva s firmou ANIMO BOHUMIA – zvonky a schváleno zaplacení 

zálohové faktury.   

7. Výbor projednal odměny členů výboru a jejich krácení. 

 

Usnesení: 
- Ježek – osvětlení, výměna podlahy výtahy zajistit, Animo Mohemia 
- Marek – zajistit dokumenty k úklidu 
- Dufek – zajištění průzkume videotelefony 
- Houska – úhrady fakturace 


